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Administración Profesional de Comunidades
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Servicio de Urgencias 

a nuestras comunidades
24 horas - 365 días/año

Rambla Josep Maria Jujol, 51
Sant Joan Despí
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El CB Prat es proclama campió de la 
Lliga Nacional Catalana LEB
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Cornellà acull la XVIII Assemblea de 
l'Associació Catalana de Municipis
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Sant Boi de Llobregat renova la 
recollida selectiva de residus

Empresa cooperativa
cerca encarregats d’obra 

Paletes i encofradors Oficials 
de Primera a l’àrea metropolitana 

de Barcelona o rodalies. 
Es valorarà permís de conduïr, 

cursos de riscos laborals 
i experiència en construcció.

OFERTA DE TREBALL

Enviar curriculum vitae a:  
ofertadetreballatarrega@gmail.com 

o demaneu informació al telèfon: 
662936198.

Gestión profesional inmobiliaria
“POR CONFIAR  EN NOSOTROS 

GRATIS 
CÉDULA HABITABILIDAD 

Y CERTIFICADO ENERGÉTICO”.

Empresa avalada por:

¡Vendemos su piso en 90 días!

www.clauassessors.com

697 75 89 98
Rambla Anselm Clavé,31
Entrada por Plaza Vic,1 - 1er Piso
 08940 CORNELLÀ DE LLOBREGAT

Precisamos viviendas en venta 
para nuestros clientes  por 

excesiva demanda

Claudio Huguet

LOCAL DE OFICINAS COMPLETAMENTE EQUIPADAS EN ESPLUGUES DE LLOBREGAT - IMPRESIONANTE CHAFLÁN DE 14 
METROS DE FACHADA COMPLETAMENTE DIÁFANO DISTRIBUIDO EN 2 PLANTAS

  1ª planta de 117 metros apta para sala polivalente o almacén con gran recepción y baño.
  2ª planta de 107 metros con divisiones de máxima calidad, 3 despachos + 1 despacho principal de  
  dirección, + sala de reuniones, + 1 baño y un pequeño office.

Ideal para despacho profesional, autoescuela o autónomo (posible loft+negocio)
Actualmente se encuentra alquilado y en funcionamiento. Visitas concertadas

LOCAL COMPLETAMENTE AMUEBLADO Y LISTO PARA CUALQUIER DESPACHO PROFESIONAL 
(FRENTE JUZGADOS ESPLUGUES) Información: 615 873 344

SE VENDE LOCAL EN ESPLUGUES DE LLOBREGAT

Reviu el Pla Caufec

La Junta de Govern de l'Ajuntament d'Esplugues concedeix la llicència 
d'obres per construir un centre comercial i habitatges, mentre que la 
plataforma opositora ciutadana anuncia mobilitzacions Página 9
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23m2 azulejos
6m2 pavimento
Techo de aluminio
2 Downlight
Granito nacional 5,6 modelos a elegir.
Horno multifunción inox
Inducción total de 3 fuegos
Fregadera de 1 o 2 cubetas y grifo
Campana decorativa 90 inox
Mobiliario 4m/l
Incluido mano de obra, materiales e instalaciones

TOTAL 6.500€ IVA INCLUIDO
POR LA REFORMA DE COCINA Y BAÑO COMPLETO 5% DE DESCUENTO ADICIONAL

OFERTA COCINA COMPLETA

18m2 azulejos
3m2 pavimento

Techo de aluminio
1 Downlight

Inodoro Victoria
Plato de ducha Malta 70x100
Grifería y conjunto teleducha

Mampara cristal hasta 1,30 m/l
Mueble 70 en madera arena, wengé o blanco

Incluido mano de obra, materiales e instalaciones

TOTAL 3.500€ IVA INCLUIDO

OFERTA BAÑO COMPLETOHNOS. MORENO DÍAZ
Reformas y construcciones
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C/Teide,10 - L'HOSPITALET · e-mail: r.y.j.moreno@hotmail.com

Albañilería · Fontanería · Carpintería · Electricidad · más... Presupuestos 
sin 

compromiso

Parlament aprova la continuïtat i 
l’ampliació de l’Escola Mediterrània
El grup socialista i l’AMPA del centre educatiu viladecanenc han exigit 
el seu compliment i la inclusió del cost de l’obra als pressupostos

El Parlament de Catalunya 
va aprovar la proposta de 
resolució de continuïtat i 

ampliació en un institut-es-
cola de l’Escola Mediterrània 
de Viladecans, amb els vots a 
favor de tots els grups excep-
te Junts pel Sí. Una resolució 
molt celebrada per l’AMPA 
Mediterrània i l’alcalde de 
Viladecans, Carles Ruiz, que 
van voler estar presents en 
la sessió plenària del Parla-
ment. "L'Escola Mediterrània 
és necessària per a la comu-
nitat educativa, pels nostres 
ciutadans i ciutadanes i, so-
bretot, pel desenvolupament 
d'un nou barri a la ciutat", 

va manifestar Ruiz. A més, 
l'aprovació d'aquesta reso-
lució és, per a l’alcalde, un 
pas endavant en l'educació 
digna i de qualitat a la ciu-
tat baixllobregatina, i ha 
agraït als "pares i mares i a 
la comunitat educativa el 
seu suport al centre."

La proposta presentada de-
manava l'ampliació a institut 
d'aquesta escola aprofitant la 
seva construcció. Un format 
recollit a la LEC, que ajuda a 
regular els fluxos de Primària 
i Secundària redistribuint les 
línies, i garantint així perpe-
tuïtat i viabilitat del centre. 

A part de ser un format enri-
quidor de cara als projectes 
educatius. Junts pel sí ha vo-
tat en contra de la proposta 
demanant continuar estu-
diant el projecte, tot i portar 
ja set anys de demora en la 
construcció de l'escola.

En concret aquesta és la ter-
cera proposta d'aquest tipus 
que s'aprova al Parlament de 
Catalunya. Per això, el grup 
socialista ha exigit el seu 
compliment i la inclusió del 
cost de l'obra als pressupos-
tos, doncs "els compromisos 
polítics s'han de traduir en 
partides als pressupostos, 

i per això, ara el que cal és 
que el govern de la Genera-
litat pressuposti el projecte i 
comenci la Construcció del 
centre", ha recordat Ruiz.

D’altra banda, des de l’AMPA 
Mediterrània es vol que es 
“compleixin, de moment, el 
punt 1 i 2 que van ser apro-
vats per unanimitat i que 
ens facin cas i atenguin a 
les nostres demandes. Que 
una vegada per totes ens 
diguin que volen fer amb 
l’Escola Mditerrània, ja que 
ningú diu res i portem deu 
anys així. Sembla que ara es 
fa la llum”. En el punt 1 hi ha 

un termini d’un mes des de 
l’aprovació de la proposta 
de resolució que s’iniciïn les 
reunions entre els Serveis 
territorials d’Ensenyament i 
l’Ajuntament de Viladecans 
amb la participació de la co-
munitat educativa de l’Escola 
Mediterrània, per acordar les 
dades demogràfiques i, en 
conseqüència, les necessi-

tats escolars de la zonal I el 
punt 2 estableix un mapa 
escolar estable per a la ciutat 
de Viladecans durant l’any 
2016, amb la col·laboració 
dels representants de la 
comunitat educativa de Vi-
ladecans. L’AMPA ja ha anun-
ciat noves mobilitzacions en 
el cas que no es faci efectiu 
la proposta de resolució. 

Viladecans reclama que es millori 
la freqüència de pas dels trens
L’estació de Renfe, que forma part del recorregut de la línia R2, va 
celebrar el 12 d'ctubre els vint-i-cinc anys de la seva inauguració

L’estació de tren de 
Viladecans va celebrar 
el 12 d’octubre les seves 

bodes d’argent. Ja han 
passat vint-i-cinc anys des 
que Mercè Sala, presidenta 
de Renfe, i l’alcalde Jaume 
Montfort inauguressin un 
equipament llargament 
reivindicat. Es va dir llavors 
que es posava fi a una 
injustícia de 110 anys durant 
els quals la via fèrria havia 
creuat el municipi sense 
donar servei. Però el servei 
mai ha estat complet i és 
el que menys servei té: 
l’estació de Viladecans és, 
en realitat, un baixador 
on no fan parada tots els 
trens de rodalies i això, per 

a la ciutat de Viladecans, fa 
que se segueixi parlant de 
l’existència d’un greuge i de 
falta de voluntat política.

A Viladecans, hi ha dues 
franges cada hora de més 
de vint minuts en els quals 
no s'atura cap tren. Això es 
deu al fet que els serveis 
de mig i llarg recorregut 
necessiten camí lliure sense 
trens més lents per davant 
per circular-hi. Però a la resta 
de ciutats no hi ha més de 
dotze minuts sense que pari 
un tren. A més, els caps de 
setmana i festius només hi 
ha un tren cada mitja hora. 
Únicament per al 52% dels 
trens d'un servei que ja 

minva de manera important 
(ja que circulen al voltant 
del 30% menys de trens que 
els dies laborables).

Només un 69% 
s’aturen
De 99 trens de Rodalies que 
passen un dia laborable 
en cada direcció, hi ha 33 
que no paren en sentit sud 
i altres 28 que no ho fan en 
sentit nord. És a dir, un 31% 
dels Rodalies passen de llarg. 
Tots aquells que tenen com 
a punt de sortida o arribada 
l'estació de Sant Vicenç de 
Calders. Això només passa 
en els altres dos baixadors 
de la línia: Castelldefels 

Platja i Garraf. A la resta de 
ciutats, el percentatge de 
trens que paren és superior. 
En la majoria, el 100 %.

Posicions 
oposades
Els gestors, Adif i, des 
del 2011, la Generalitat, 
apunten que la línia ja té 
molt de trànsit i la parada de 
trens a Viladecans retardaria 
tots els serveis. Però en els 
últims anys, la reivindicació 
per acabar amb aquest 
greuge s'ha intensificat, tant 
per part de la ciutadania 
com de l'Ajuntament, per 
trobar una solució. 
L'última aparició al Parla-

ment de Catalunya de la pe-
tició de millora del servei, el 
passat 13 d'abril a la Comis-
sió de Territori, es va saldar 
amb el rebuig a una moció 
que demanava al Govern 
de la Generalitat realitzar 
les accions necessàries per 
augmentar la freqüència 

de parada de trens. Només 
el Partit Popular, el Partit 
dels Socialistes i Catalunya 
Sí que es Pot van donar su-
port a la moció. Junts pel Sí 
van votar-hi en contra i Ciu-
tadans i la CUP s’hi van abs-
tenir. Així, la reivindicació no 
va tirar endavant.

Foto: AMPA Mediterrània

Foto: Aj. Viladecans
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6 milions per combatre la pobresa energètica
La dificultat de moltes famílies per poder pagar subministraments bàsics de la llar com la llum, el 
gas i l’aigua ha dut l’Àrea Metropolitana de Barcelona (AMB) a aprovar la segona convocatòria del 
Programa Metropolità de Mesures contra la Pobresa Energètica 2016-2019, dotat amb 6 milions 
d’euros, dels quals 3,41 s’han assignat al Baix Llobregat i a l’Hospitalet de Llobregat.

EMPRESES SUMINISTRADORES UNIDES AL PROGRAMA12

17,59% ABONAT

Com a resum de com s’està 
desenvolupant el Programa 
Metropolità de Mesures contra la 

Pobresa Energètica de l’AMB es pot dir 
que fins al setembre 2016 la despesa 
realitzada ha estat d’1,93 milions d’euros, 
una xifra que representa el 17,59% dels 
11 milions totals del pla (els 5 inicials 
més els 6 del període 2016-2019), i 
s’han comptabilitzat un global de 3.828 
unitats familiars ateses.

“Des de l’AMB volem ajudar a solucionar 
un problema tan real com és la pobresa 
energètica, que no només afecta la 
qualitat de vida de la gent, també impacta 
sobre la salut i el medi ambient”.

JAUME COLLBONI

Vicepresident de 
desenvolupament 
Social i Econòmic de l’AMB

La pobresa energètica és un fet present en la nostra 
societat que, a més, ha augmentat els darrers anys 
amb la crisi econòmica. Hi ha moltes famílies que 

pateixen una situació de vulnerabilitat econòmica i que 
no poden fer front a molts dels pagaments que genera 
la utilització del seu habitatge com els de l’aigua, el 
gas i l’electricitat, cosa que pot provocar que se’ls talli 
el subministrament. Actualment, el 10,9% de les llars 
declaren que no poden mantenir una temperatura 
adequada, una xifra que és el doble de la que hi havia el 
2008. La pobresa energètica és un tema que preocupa no 
solament en l’àmbit local sinó també a escala europea. 
Així, tant el Parlament Europeu com la Comissió Europea 
s’han manifestat reiteradament sobre aquest tema amb 
l’elaboració de diverses directives comunitàries. Per la 
seva banda, a casa nostra, el Parlament de Catalunya va 
aprovar la Llei 24/2015 de mesures urgents per afrontar 
l’emergència en l’habitatge i la pobresa energètica. 

PROGRAMA METROPOLITÀ 

Davant aquesta complexa situació 
per a moltes famílies, l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona (AMB), 

des de la seva àrea de Desenvolupament 
Social i Econòmic, va aprovar el Programa 
Metropolità de Mesures contra la Pobresa 
Energètica, amb un import inicial de 5 
milions d’euros. Ara, l’ens metropolità 
ha aprovat un nou programa per al 
període 2016-2019, amb una dotació de 
6 milions d’euros, dels quals 4,2 (un 80%) 
es distribueixen segons la taxa d’atur i els 
1,8 restants (un 20%) segons la taxa de la 
renda bruta familiar disponible.

57% DEL TOTAL

Dels 6 milions amb els quals s’ha dotat 
el programa per al període 2016-
2019, un total de 3,41 (un 57%) s’han 

assignat a municipis del Baix Llobregat 
i a l’Hospitalet del Llobregat. A més dels 
931.920 euros assignats a aquesta darrera 
localitat, destaquen els 339.048 euros de 
Cornellà de Llobregat i els 335.844 de Sant 
Boi de Llobregat. De la resta de municipis 
de l’àrea metropolitana de Barcelona 
sobresurten Badalona, amb una assignació 
de 893.568 euros; Santa Coloma de 
Gramenet, amb 509.112 euros, i Sant Cugat 
del Vallès, amb 201.252 euros.

Per poder accedir als ajuts cal complir 
uns requisits previs, entre els quals des-
taca que s’ha de ser titular del contracte 
de subministrament d’ús domèstic co-
rresponent a l’habitatge habitual pels 
serveis de gas, aigua i/o electricitat. Mal-
grat que el programa estableix uns requi-
sits per a l’accés, l’AMB destina aquests 
ajuts a qualsevol persona que es trobi 
amb problemes per fer front al pagament 
d’aquests serveis bàsics. En aquest sentit, 
es pot acreditar la necessitat d’aquesta 
ajuda a través d’una declaració, que serà 
valorada pels serveis socials municipals.

Aquest programa, que està emmarcat dins 
del Pla Metropolità de polítiques socials 
municipals 2016-2019, ha estat possible 
gràcies als acords i protocols establerts amb 
els ajuntaments metropolitans, a través 
dels serveis socials, i amb les empreses 
subministradores, que actualment són 12.

DIVERSOS 
PASSOS A SEGUIR

Una vegada es com-
pleixin els requisits 
bàsics hi ha una sè-

rie de passos a seguir, per 
poder accedir a l’ajut i per 
aconseguir-lo. El primer 
que ha de fer la persona 
interessada a acollir-se als 
ajuts del Programa Metro-
polità de Mesures contra la Pobresa Ener-
gètica és adreçar-se als serveis socials bà-
sics del municipi de residència, on haurà 
d’acreditar el veïnatge i exposar la seva 
situació personal. En un termini màxim de 
quinze dies a comptar des de la data de la 
valoració provisional, els serveis socials mu-
nicipals hauran d’informar i resoldre defini-
tivament, tant en positiu com en negatiu.

En el cas que la resolució definitiva hagi 
estat positiva, es farà arribar als serveis 
centrals de l’ajuntament metropolità im-
plicat, a l’AMB i a les companyies submi-
nistradores d’aigua, gas i electricitat. Per la 
seva banda, l’AMB durà a terme una vega-
da al mes tots els pagaments aprovats als 
ajuntaments metropolitans. L’ens metro-
polità també s’encarregarà de crear un pro-
grama documental d’informació i formació 
adreçat a les persones en situació o risc de 
pobresa energètica, respecte a les factures, 
tarifes, possibilitats i recursos que ofereixen 
els sistemes públics assistencials i els siste-
mes de serveis domiciliaris d’abastament 
d’aigua, gas i electricitat.

L’objectiu d’aquest programa, al qual 
s’han adherit els 35 municipis de l’àrea 
metropolitana (excepte la ciutat de 
Barcelona), és fer costat a aquests 
ajuntaments metropolitans per garantir 
els subministraments energètics als 
consumidors més vulnerables i, d’aquesta 
manera, combatre la pobresa energètica.

dotació
milions
d'euros6

unitats
familiars

ateses

3.828
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Podrà trobar el nostre 
diari distribuït en les 
següents poblacions:
CORNELLÀ DE LLOBREGAT
ESPLUGUES DE LLOBREGAT
SANT JOAN DESPÍ
SANT FELIU DE LLOBREGAT
SANT JUST DESVERN
MOLINS DE REI
SANT VICENÇ DELS HORTS
CERVELLÓ
LA PALMA DE CERVELLÓ
CORBERA DE LLOBREGAT
PALLEJÀ
SANTA COLOMA DE CERVELLÓ
SANT CLIMENT DE LLOBREGAT
SANT BOI DE LLOBREGAT
TORRELLES
VILADECANS
GAVÀ
CASTELLDEFELS
EL PRAT DE LLOBREGAT
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Depressió
Fòbies
Ansietat
Estrés
Inseguretat i autoestima
Fracàs escolar
Adolescència
Problemes de Parella
Dol

Previsió, 1
08970 Sant Joan Despí
www.psicoars.com

Dra. Astrid Roda de Sola
ARS centre psicològic

Miedo…¿ Qué es el miedo ? 
El miedo es una sensación de angustia que se produce ante 
la percepción de una amenaza.  ¿Pero es para todos los mis-
mo? ¿ todas las personas tenemos miedo?.  No existe algo 
que por si solo sea considerado una amenaza para  todas 
las personas, lo es para alguien en concreto y dependera de 
los recursos que esa persona tenga para afrontar sus mie-
dos. Por ejemplo, hay personas que tienen miedo a las altu-
ras y otras que se siente atraidas por vivir en edifios altos, … 

Los seres humanos respondemos ante las emociones de 
un modo especial, debido a que no solo las sentimos sino 
que reaccionamos internamente y esta reacción genera 
una segunda emoción que nos guiará a la hora de reac-
cionar. La secuencia ante algo que nos produce temor es 
la siguiente: 1.- Identificamos una amenaza, 2.- reacciona-
mos ante esta amenaza y 3.- tenemos una respuesta inte-
rior ante esa amenaza que nos produce miedo. De modo 
que tenemos una doble reacción totalmente dinámica.

Las personas que nos hablan en consulta del miedo, nos 
cuentan, que al sentirlo se efectúa una respuesta interior a tal 
miedo, que en algunos casos lo atenua y en otros lo realza. En 
la mayoría de los casos, es de vital importancia el trato o mal-
trato que reciba del exterior o de su propio interior, lo cual 
puede dar sensaciones de culpa, de incapacidad, …, que aún 
ayuden menos a construir un camino fuera del miedo.

Culturalmente, el miedo es descalificado y sinónimo de 
cobardía. Una emoción negativa a la que hay que no dar 
lugar y vencer. La identificación del miedo como un pro-
blema, lleva de esta manera a que la solución sea intentar 
a toda costa no sentirlo. 

En realidad, sería importante dar un giro a este concepto y 
verlo como una desproporción entre la fuerza de la amena-
za contra la que luchamos y los recursos que tenemos para 
afrontarlos. De esta manera, si medimos con un 7 la ame-
naza y con otro 7 nuestras habilidades de afrontamiento, 
no se producirá tal emoción de miedo. Y por el contrario, sí 
ante una desproporción de los valores en la balanza.

Tal visión, nos lleva a concluir que el miedo no es el proble-
ma. Es el indicador de la existencia de un problema. Metafó-
ricamente, vemos como cuando se ilumuna en rojo el piloto 
de falta de combustible en el panel de control del coche, no 
atendemos a esa luz, sino que buscamos el significado, que 
sería que falta gasolina. 

Psicológicamente, se trata 
de buscar mediante el ana-
lisis la carencia que señala, 
buscando así que hacer para 
asistirla. Sólo de esta manera 
y respetando el miedo como 
síntoma de algo que debe-
mos identificar, siempre so-
bre todo respetuosamente y 
acompañando a la persona, 
encontaremos las estrategías 
para que pueda superarlo.

SOCIETAT

Molins de Rei tindrà 
més aparcament 
gratuït en el centre 

L’Ajuntament ha habilitat un total 
de 41 noves places d’aparcament 
gratuït de rotació en el cen-

tre de la vila. Aquest nou sistema 
d’estacionament s’ha denominat com 
Zona Taronja, per tal de diferenciar-lo 
de l’aparcament sense regulació i de 
la Zona Blava, i el funcionament és el 
mateix que a l’espai de Can Iborra. Així, 
l’estacionament és limitat a dues ho-
res i cal acreditar l’hora d’arribada mi-
tjançant la col·locació d’un disc horari 
o qualsevol altre dispositiu que indiqui 
l’hora de l’estacionament. Actualment, 
Molins de Rei disposa de 191 places 
gratuïtes de rotació i 265 de Zona Bla-
va, ubicades en les zones més comer-
cials. A més també compta amb 214 
places de pagament a l’aparcament 
subterrani del Mercat Municipal.

Campanya per 
potenciar el civisme 
a Sant Joan Despí 

Firadespí va ser l'escenari escollit 
per presentar la nova campan-
ya de civisme que ha engegat 

l'Ajuntament de Sant Joan Despí. Un 
conjunt d'actuacions de consciencia-
ció que volen ser quelcom més que 
uns anuncis i missatges publicitaris. Els 
missatges de la campanya, amb el lema 
Fica-t'ho al cap, s'estructuren en tres 
grans eixos: conscienciar els propieta-
ris de gossos que cal recollir les defe-
cacions que l'animal fa a la via pública; 
recordar els serveis municipals desti-
nats a retirar mobles i andròmines del 
carrer, i incidir un cop més en el bon ús 
de contenidors i papereres. Per aquest 
motiu, la imatge gràfica substitueix el 
cap de tres persones per tres elements 
relacionats amb el civisme: un gos, un 
moble vell i un paper per llençar.

Begues aprova el 
desplaçament de les 
línies elèctriques

La Comissió d’Empresa i Co-
neixement del Parlament de 
Catalunya ha donat llum ver-

da al desplaçament en la seva to-
talitat de les línies d’alta tensió de 
l’avinguda Mediterrània de Begues. 
Així, la comissió parlamentària 
insta que Red Eléctrica de España 
redacti un document inicial per a 
desplaçar les línies i que estableixi 
possibles traçats, conjuntament 
amb l’Ajuntament, que garanteixin 
el menor impacte mediambiental. 
De la mateixa manera la comissió 
també apel·la al govern de la Ge-
neralitat perquè aquest garanteixi 
les partides pressupostàries neces-
sàries per al seu finançament i per-
què es tramiti de manera prioritària 
l’estudi d’impacte mediambiental.

Comença la municipalització els 
serveis de neteja a Castelldefels 
L’objectiu de l’Ajuntament és millorar la qualitat dels actuals  
i seran prestats per una empresa municipal a partir de 2017

L’Ajuntament de Cas-
telldefels ha iniciat el 
camí per municipa-

litzar el servei de neteja, 
la recollida de residus i la 
deixalleria a la ciutat. El 
Ple municipal va aprovar 
inicialment el canvi en la 
forma de gestió del servei, 
de manera que serà pres-
tat de forma directa per 
una empresa municipal, 
mitjançant un encàrrec 
de gestió, a partir de l’1 
d’abril de 2017. Aquests 
serveis seran prestats per 
l’empresa municipal SAC. 
Posant fil a l’agulla, el ple 
també va aprovar dintre de 
l’expedient de modifica-
ció de crèdits, 2,7 milions 
d’euros per començar a in-
vertir en nova maquinària, 
i poder disposar-ne el més 
aviat possible.

“La neteja és una de les 
preocupacions principals 
de la ciutadania” –ha dit 
l’alcaldessa, Candela Ló-
pez, parlant del compro-
mís del govern de la ciutat 
d’implantar un servei de 
neteja útil, avantatjós i efi-
caç- “i aquest govern entoma 
el repte d’aconseguir que el 
servei que posarem en mar-
xa estigui a l’altura de les 
necessitats i del creixement 
que està experimentant Cas-
telldefels en els últims anys.”

Beneficis 
econòmics
Pel que fa a la viabilitat 
econòmica, l’estudi ha tin-
gut en compte la facturació 
dels serveis a l’Ajuntament, 
les despeses de personal, 
les inversions en equipa-

ment i maquinària i els 
costos de finançament, les 
despeses de funcionament 
i les despeses generals. En 
aquest cas, la facturació 
del servei a l’Ajuntament 
estaria exempta d’IVA, 
això suposaria un estalvi 

d’uns 3 milions en 10 anys, 
en el supòsit que el servei 
es mantingui en el volum 
de costos d’explotació ac-
tuals i que la inversió ini-
cial rondi els 7 milions i, 
per altra banda, del bene-
fici industrial d’un 4%.

Foto: Aj. Castelldefels
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La ciutat de Gavà ja té un Pla Director de 
Cooperació pels propers quatre anys 

Gavà va aprovar aquest mes d'octubre el Pla Director 
de Cooperació al Desenvolupament. Un document 
amb una vigència de quatre anys i que defineix les 

orientacions estratègiques, les modalitats d'intervenció, 
les prioritats temàtiques i geogràfiques així com els 
instruments de gestió de la política local i de les accions 
que es desenvoluparan. Segons el regidor de Cooperació 
i Cultura de la Pau, Èric Plaza, “és el primer pla que 
fa l’Ajuntament en aquesta matèria i d’aquí la seva 
importància. A més, som un dels pocs municipis del Baix 
Llobregat que desenvolupa aquest tipus de projecte.”

Més de 4.000 persones participen en la 
jornada Estels per la Pau a Castelldefels

La platja de Castelldefels va acollir per tercer any con-
secutiu la jornada solidària Estels per la Pau, que ha 
mobilitzat més de 4.000 persones en favor de la no 

violència, la justícia social i la convivència. La jornada 
lúdica, organitzada conjuntament per la Fundació Com-
parte i el consistori baixllobregatí , s'emmarcava en-
guany en les Jornades de Pau i Solidaritat que organitza 
l'Ajuntament a través de la regidoria de Pau i Solidaritat. 
Tots els fons obtinguts aniran destinats a millorar la qua-
litat de vida i l'educació dels nens de les comunitats del 
municipi de Santa Bàrbara (Hondures).

 Esplugues de Llobregat lidera la cober-
tura d’escoles bressol a Catalunya

Un informe de la Fundació Jaume Borill titulat “De l’escola 
bressol a les polítiques per a la petita infància” considera 
Esplugues com el municipi català capdavanter en 

escolarització d’infants de 0 a 2 anys. L’informe fa una radiografia 
de la situació de les escoles bressol a Catalunya a partir de la 
cobertura existent als municipis catalans de més de 20.000 
habitants. La ciutat compta amb una cobertura total del 60,9%, 
segons l’informe, basat en dades del curs 2013-2014. És a dir que 
sis de cada deu infants de menys de tres anys va a alguna escola 
bressol. Pel que fa només a escoles públiques, la cobertura a 
Esplugues és del 35,5%, la segona més elevada de tot Catalunya.

El Departament de Terri-
tori i Sostenibilitat ha 
adjudicat les obres de 

millora d’un tram de la ca-
rretera B-204 a Viladecans 
per un import de 792.000 
euros. Aquesta obra com-
portarà la renovació del 
ferm i l’execució de millo-
res complementàries en la 
senyalització, les barreres 
de seguretat i el drenatge, 
així com la construcció d’un 
carril bici. Es preveu que els 
treballs comencin abans de 
final d’any i tinguin una du-
rada de quatre mesos.

La carretera B-204 s’inicia 
al nucli urbà de Viladecans, 
a l’altura de la C-245, pas-
sa per sobre de l’autopista 
C-32 i arriba a una rotonda 
en l’encreuament amb la 
B-210. D’aquesta rotonda 
surt el camí de les Filipines, 
que porta cap a les plat-
ges del municipi. A partir 
d’aquest punt, la B-204 con-
tinua cap a l’est fins arribar 
a la C-31 (autovia de Cas-
telldefels). És una via amb 
un carril per sentit de la 
circulació, que dóna accés 
a diverses naus industrials 
de la zona, i té una amplada 

variable, entre els 7,50 me-
tres i els 10,50 metres.

Tram de tres 
quilòmetres
Les obres consistiran en la 
millora d’un tram de tres 
quilòmetres de la B-204, des 
del pont sobre l’autopista 
C-32 fins al final de la carre-
tera a prop de la C-31. L’obra 
comprèn principalment el 
terme municipal de Vilade-
cans, però inclou també els 
termes de Sant Boi de Llo-
bregat i el Prat de Llobregat.

La renovació del paviment, 
que presenta actualment 
fissures i irregularitats su-
perficials, és la principal ac-
tuació que es durà a terme. 
Complementàriament, els 
treballs inclouran: millora 
del drenatge mitjançant 
la neteja de cunetes i la 
revisió de l’estat dels pas-
sos inferiors, renovació de 
la senyalització vertical; 
instal·lació de noves barre-
res de seguretat.

Les obres també incorporen 
la construcció d’un carril bici 
de 900 metres de longitud, 

des del pont sobre la C-32 
fins a l’encreuament amb la 
B-210, per enllaçar amb el 
carril bici que ja existeix al 

camí de les Filipines. El nou 
carril, que tindrà una ampla-
da de 2,2 metres, se situarà 
al costat dret de la carretera.

La B-204 a Viladecans millorarà la seva imatge
L’actuació consisteix en la renovació del ferm, la senyalització i les 
barreres de seguretat i suposa una inversió de 792.000 euros

Foto: Arxiu
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L’Ajuntament de Sant Boi 
de Llobregat va presen-
tar una nova etapa per 

a la millora de l'espai públic. 
L'alcaldessa, Lluïsa Moret, i 
el tinent d'alcaldia de Ciu-
tat Sostenible, Josep Puig-
dengolas, donat a conèixer 
la nova etapa, identificada 
per la marca SB Renova. El 
primer pas serà la renova-
ció del sistema selectiva de 
residus domiciliaris. El nou 
sistema de recollida bilateral 
de residus ja s’ha començat 
a desplegar. En un termini 
de dos mesos es renovaran 
tots els contenidors de la 
ciutat (1737 contenidors 
nous en substitució dels 
actuals) i des de l'inici hi 
haurà 5 nous camions de 
recollida. El mateix dia 
es posarà en marxa un 
nou sistema de recollida 
de mobles i trastos vells, 
amb dies fixos per zones. 
L'alcaldessa, Lluïsa Moret, 
ha explicat que "després 
d'aquest primer pas, a par-
tir d'ara s'aniran succeint 
accions per a la millora 
de l'espai públic, com la 
posada en marxa de nous 
models i maquinàries per 
a la neteja viària o el man-
teniment del verd urbà i les 
zones enjardinades."

El pressupost
La renovació del sistema 
de recollida selectiva de 
residus comportarà la in-

versió més gran prevista 
pel govern municipal en 
aquest mandat, que as-
cendeix a un total de 5,2 
milions d’euros (4 milions 
es finançaran amb fons de 
la Diputació de Barcelona). 

Segons l'alcaldessa, "jun-
tament amb el gran esforç 
d'aportació de recursos 
que l'Ajuntament està fent 
per millorar, caldrà comptar 
amb la corresponsabilitat 
dels veïns i les veïnes". "Fa-
rem campanyes informa-
tives i de conscienciació", 
ha dit, "per exemple en 
relació a la recollida dels 
excrements d'animals, però 
també treballarem des de 
la sanció per generar rebuig 
social contra els incívics”. El 
tinent d'alcaldia de Ciutat 
Sostenible, Josep Puigden-
golas, ha afirmat que "el 
nou sistema de recollida se-
lectiva expressa el compro-
mís de la ciutat amb el medi 
ambient i dona resposta a la 
demanda de la ciutadania 
per un Sant Boi sostenible". 
"Necessitem arribar a les 
ràtios de recollida selecti-
va que la normativa fixa de 
cara a l'any 2020", ha afegit, 
"i no només pel medi am-
bient, sinó també perquè 
l'incompliment tindrà re-
percussions econòmiques."

Els nous contenidors són 
més fàcils d’usar, més nets 
i més resistents al vandalis-
me i al foc. Tenen més ca-

pacitat (en especial, els de 
matèria orgànica) i estan 
totalment adaptats per a 
persones amb discapacitat 
física o visual. Es poden ubi-
car millor al carrer i ocupen 
menys espai. Els nous ca-
mions funcionen amb gas 
natural comprimit i són més 
eficients, més silenciosos i 
menys contaminants. 

SB renova 
La marca que identifica la 
nova etapa de millora contí-
nua de la qualitat de l’espai 
públic a Sant Boi és SB re-
nova, tant pel que fa a la 
recollida selectiva de residus 
(Sant Boi Reciclem) com a la 
neteja (Sant Boi Netegem). 
SB renova compta amb una 
pàgina web que recollirà ara 
tota la informació sobre el 
desplegament del nou sis-
tema de recollida de residus.

Neteja i qualitat 
de l'espai públic
L’Ajuntament elabora en 
l'actualitat un pla de millora 
de la qualitat de l’espai pú-
blic a Sant Boi (zones verdes, 
jocs infantils, terrasses de 
bars i voltant, voreres…). A 
més, d’aquí a final d’any es 
farà una inversió important 
per a l’adquisició de ma-
quinària i material mòbil de 
neteja viària (escombrado-
res mecàniques, furgonetes 
i equips per a la neteja de 
grafiti i del clavegueram).

Lliurament de bicicletes a estudiants 
i professors d'instituts de Sant Joan Despí

L’Ajuntament de Sant Joan Despí va realitzar un nou lliurament de bicicletes 
elèctriques, en aquest cas a disset joves dels instituts Jaume Salvador i Pedrol, 
Francesc Ferrer i Guàrdia i l'Ateneu Instructiu, i a tres professors. L'objectiu és que 

els joves prenguin consciència de la necessitat d'apostar per una mobilitat sostenible 
en els seus desplaçaments. La idea és fer lliuraments rotatoris de les mateixes bicicletes 
perquè puguin utilitzar-les el màxim de joves possibles. Aquestes bicicletes van ser 
cedides per l'Àrea Metropolitana de Barcelona perquè el consistori baixllobregatí bé 
sigui amb els empleats públics o amb altres col·lectius, posi en marxa iniciatives que 
potenciïn l'ús de transport lliure de fums. 

La Diputació de Barcelona arranjarà dos ponts 
comarcals de la Xarxa local de carreteres 

La Diputació de Barcelona inicia l'arranjament de set ponts de la Xarxa local de carreteres 
per tal de millorar la seguretat viària. Entre aquests es troben el de la riera de Torrelles a la 
BV-2005 i el de la riera de Cervelló a la BV-2002 a Sant Vicenç dels Horts. Les actuacions a 

realitzar seran la renovació i substitució de les baranes i els sistemes de contenció per a vehicles, 
ja que necessiten una especial conservació i millora, especialment amb l'aprovació de noves 
recomanacions i normatives en matèria de contenció que fa necessàries aquestes actuacions 
d'acord amb el Pla de seguretat viària 2014. També s'actuarà en l'adequació de voreres quan sigui 
necessari, en el drenatge existent i en la col·locació o reparació de junts en calçada.

Sant Boi renova el sistema de recollida selectiva de residus
Ja s’ha començat a desplegar a la ciutat i s’invertirà 
un total de 5,2 milions d’euros (quatre es finançaran 
amb fons de la Diputació de Barcelona)

Recollida de trastos vells

En paral·lel, s'ha posat en marxa un nou model de recollida gratuïta de mobles i 
trastos vells al carrer que vol contribuir a millorar la neteja i l'endreçament de l'espai 
públic. El nou model estableix que ara caldrà deixar el moble o estri vell al vespre 

(entre les 20 i les 22 hores) al costat de la porta dels edificis, no al costat dels contenidors. 
La recollida es farà l'endemà al matí. Els dies previstos per deixar els trastos són: dilluns 
(Marianao), dimarts (Ciutat Cooperativa i Molí Nou), dimecres (Centre), dijous (Vinyets i 
Molí Vell) i divendres (Camps Blancs, Casablanca i barris de muntanya).

Foto: Aj. Sant Boi
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S’inaugura a Sant Vicenç dels 
Horts la nova instal·lacion del 
Parc de Bombers Voluntaris 
El projecte del nou edifici, finançat per l’Ajuntament, s’ha construït 
en una parcel·la cedida pel consistori baixllobregatí

 C/Ramoneda,70   Cornellà de Llobregat  · 93 375 15 14

· Persianas, Toldos y Mosquiteras 
· Ventanas de Aluminio y PVC
· Motorización de Persianas y Toldos

TOLDOS Y PERSIANAS PEÑA, VENTANAS, MOSQUITERAS

· Stores en Screen para Oficinas, Despachos y Locales
· Celosías para Lavaderos
· Reparación de Ventanas, Persianas, Toldos y Mosquiteras

El Parc de Bombers Volun-
taris de Sant Vicenç dels 
Horts ja és una realitat. El 

passat desembre es va inau-
gurar la nova instal·lació per 
part del vicepresident del Go-
vern i conseller d’Economia i 
Hisenda, Oriol Junqueras, el 
conseller d’Interior, Jordi Jané 
i l’alcaldessa de l’Ajuntament 
de Sant Vicenç dels Horts, 
Maite Aymerich. La seva ober-
tura és fruit del conveni de 
col·laboració entre el Departa-
ment d’Interior i l’Ajuntament 
d’aquest municipi,   pel qual 
l’Ajuntament de Sant Vicenç 

dels Horts cedia gratuïta-
ment l’ús d’una nau de nova 
construcció per destinar-la a 
parc de bombers. Així mateix, 
l’Ajuntament n’ha finançat la 
construcció de l’edifici.

El trasllat de la dotació del parc 
de Santa Coloma de Cervelló 
a les noves instal·lacions del 
municipi de Sant Vicenç dels 
Horts millorarà l’equidistància 
entre els actuals parcs de 
bombers d’aquest entorn. 
D’aquesta manera, s’afavoreix 
l’operativitat i la cobertura 
dins de l’àmbit d’actuació 

del propi parc i d’influència, 
atès que queda situat en un 
punt molt més estratègic que 
l’anterior emplaçament.

En la seva intervenció, el vice-
president i exalcalde de Sant 
Vicenç dels Horts, Oriol Jun-
queras,   va fer un repàs dels 
esforços que s’han fet des 
del municipi per aconseguir 
dur a terme la construcció del 
nou parc "la història d'aquest 
parc és la història d'una 
col·laboració entre adminis-
tracions que hauria de ser un 
exemple a seguir" i ha afe-

git  "molta sort als bombers, 
ens teniu al vostre costat”. 
D’altra banda, el conseller 
Jané, va dir que "inaugura-
cions com aquesta són una 
necessitat per al país en 
l’àmbit de la seguretat". Per 
la seva part, l'alcaldessa de 
la localitat, Maite Aymerich, 
va emplaçar als bombers vo-
luntaris a fer ús del nou parc 
"tots hi sortim guanyant" 
va dir.  "L'emplaçament del 
parc és un punt estratègic 
amb vies de comunicació i 
connexions a diferents mu-
nicipis", va concloure.

Característiques

L’edifici, de nova construcció, té una superfície de 586,08 metres quadrats; disposa de planta baixa, destinada  a zona de 
vehicles, despatxos i zona d’equipaments (magatzem, neteja, arxiu, sala d’equips de protecció individual i gimnàs) i planta 
primera destinada a cuina-menjador, sala d’estar, zona de descans, zona de vestidors i serveis. Està ubicat a una parcel·la 

propietat de l’Ajuntament entre el carrer Masia de Can Coll i el carrer Sant Joan, a poca distància del nus viari que enllaça 
els municipis de Torrelles de Llobregat (BV-2005), Santa Coloma de Cervelló i Sant Vicenç dels Horts (BV-2002); l’enllaç amb 
l’autovia i autopista A2 i AP7 i l’altre costat del riu Llobregat a Sant Feliu de Llobregat. El parc donarà servei a Sant Vicenç dels 
Horts i a Santa Coloma de Cervelló, així com a municipis pròxims com Vallirana, Torrelles, La Palma i Pallejà, entre d’altres.

Tejera, delegat comarcal al Consell 
de la Gent Gran de Catalunya 

El Consell Consultiu de la Gent Gran del Baix Llobregat 
va escollir en assemblea al nou delegat que 
representarà a la comarca al Consell de la Gent Gran 

de Catalunya. Es tracta de Jesús Martín Tejera, delegat 
de Gavà, que va manifestar que assumeix el càrrec amb 
il·lusió, i es va comprometre a treballar per traslladar els 
debats i reivindicacions de la comarca al Consell català. 
La fins ara representant, Càndida Nevado, delegada de 
Sant Just Desvern, que assumeix el càrrec de delegada 
suplent, va agrair la confiança dipositada durant 
aquests anys en la seva persona, i va encoratjar a les 
delegades i delegats a continuar treballant i lluitant 
pels drets de les persones grans del Baix Llobregat.

El transport públic a l’àrea 
metropolitana continua creixent

Entre el gener i l'agost del 2016, un total de 434,17 
milions de viatgers han utilitzat el sistema de transport 
públic de metro i autobús (gestió directa i indirecta) 

de l'Àrea Metropolitana de Barcelona (AMB), volum que 
representa un increment de l'1,1% respecte al mateix 
període del 2015. La tendència de l’evolució de viatgers a 
la xarxa de metro i autobús de TMB ha continuat creixent 
respecte del mateix període de l’any anterior, amb un 
total de 377,16 milions de viatgers. En conjunt, les línies 
de gestió directa de bus i metro han guanyat 1,99 milions 
de nous viatgers, fet que representa un increment del 
0,5% respecte del mateix període de l’any passat. Sense 
les aturades de servei per reivindicacions laborals, l’AMB 
calcula que l’increment de viatgers hauria arribat al 0,7%.

Foto: Generalitat
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Carles Puigdemont: 
"Quan ajuntaments i gent van 
junts, són imparables” 
El president de la Generalitat clou la XVIII Assemblea de l’Associació 
Catalana de Municipis celebrada a Cornellà de Llobregat

POLITICA
Candela López i Jordi Gil 
copresidiran ICV Baix Llobregat 

El passat 19 de setembre es va obrir el període de 
recollida d’avals per a la presentació de candidatures 
a copresidir ICV Baix Llobregat, que va finalitzar a 

les 23.59 hores del 6 d’octubre. Així, en el moment de 
tancament d’aquest període, només es va presentar la 
candidatura formada per l’alcaldessa de Castelldefels i 
coordinadora sortint, Candela López, i el regidor de Sant 
Vicenç dels Horts i Conseller Comarcal d'Educació, Jordi 
Gil, havent quadruplicat el nombre d’avals necessaris. 
Un cop finalitzat el procés, i com que no s’ha presentat 
cap altra candidatura, la presentada va ser proclamada 
per l’Executiva Comarcal, a l’espera que sigui ratificada 
a l’Assemblea d’ICV Baix Llobregat que se celebrarà el 
proper 22 d’octubre a Cornellà de Llobregat.

Rosell i Jordana, presidents del 
PDC de l’Hospitalet-Cornellà  
i del Baix Llobregat

El cornellanenc Jordi Rosell presidirà a partir 
d’ara l’Agrupació l’Hospitalet-Cornellà del Partit 
Demòcrata Català després de la celebració de les 

Eleccions Territorials del partit. La seva candidatura va 
obtenir el suport del 93,68% de les persones associades 
amb dret a vot, mentre que els partidaris del no van 
sumar un 6,32%. Rosell substituirà l’hospitalenc Jordi 
Monrós, que ha estat president els darrers vuit anys 
(2008-2016). D`altra banda, la candidatura de Josep 
Jordana (#delBaixadalt) va ser la més votada a la 
comarca del Baix Llobregat amb un 54,01% dels vots. El 
pallejanenc, que substitueix en el càrrec Pep Llop, es va 
imposar a la candidatura encapçalada per l’alcalde de 
Sant Climent de Llobregat, Isidre Sierra (45,99%). 

Mor Antonio Rodríguez, primer 
alcalde democràtic de Gavà

Antonio Rodríguez va néixer l’any 1951 a Cuevas de 
Almanzora (Almeria), era pare de tres fills i havia 
treballat a la Borsa com administratiu. Rodríguez 

va ser alcalde de Gavà des de 1979 fins al 1985. Va 
arribar a l’alcaldia, amb només 27 anys, gràcies al 
pacte de progrés signat entre PSC, PSUC, ERC i CiU. Va 
ser escollit alcalde de Gavà el 19 d’abril de 1979 pel 
consistori sorgit de les urnes a les eleccions celebrades 
el 3 d’abril. Va exercir el seu càrrec fins l'any 1985.

El Ple municipal de Vallirana 
aprova la moció de Ciutadans 
de rebuig al separatisme

E l Ple de l'Ajuntament de Vallirana va aprovar una moció 
de Ciutadans en què rebutja l'aprovació per part del 
Parlament de la resolució sobre les conclusions de 

la comissió separatista i condemna "qualsevol iniciativa 
il·legal que s'emprendran les institucions catalans i els 
seus representants i càrrecs públics." El portaveu del grup 
municipal de Ciutadans, Enrique Giráldez, es va mostrar 
"satisfet" per l'aprovació d'aquesta iniciativa, ja que la 
resolució de la Cambra catalana "vulnera la Constitució i 
l'Estatut”. "Les institucions catalanes són del conjunt de la 
ciutadania i no es poden posar en risc unes institucions 
que són de tots els catalans”, va afirmar l'edil de Ciutadans.  
Finalment Giráldez ha constatat que  les conclusions de la 
comissió separatista “no compten  amb una majoria política, 
una majoria social ni amb el reconeixement de l’ordenament 
jurídic vigent actualment.” La moció ha estat aprovada amb 
els vots favorables de Ciutadans i el PSC, l’abstenció de 
Podemos i els vots en contra d’ERC, CIU i Junts per Vallirana.

E l president de la Ge-
neralitat, Carles Puig-
demont, va alertar de 

les amenaces que atemp-
ten contra la democràcia, 
en l’acte de cloenda de 
l’Assemblea de l’Associació 
Catalana de Municipis 
(ACM) que es va celebrar 
al Museu de les Aigües de 
Cornellà de Llobregat. El 
cap del Govern va fer un 
paral·lelisme entre la data 
en què va néixer aques-
ta entitat municipalista, 
l’any 1981, quan hi va ha-
ver el cop d’estat del 23 F, 
i l’actualitat, afirmant que 
“avui de cops d’estat mi-
litar no n’hi han, però sí 
que continuem tenint in-
volucions que amenacen 
l’arquitectura democràti-
ca”. Per això, ha fet una cri-
da a “estar atents des del 
món local i institucional a 
no abaixar la guàrdia per 
defensar els valors funda-
cionals de la nostra socie-
tat democràtica.”

Davant uns 200 càrrecs 
electes que van participar 
en aquesta XVIII Assem-
blea, el cap de l’Executiu 
va agrair la tasca que l’ACM 
va fer durant els seus 35 
anys d’existència i “la seva 
valentia i la seva actitud 
insubornable de defensa 

del país”.   “Quan se us ha 
necessitat hi heu estat, hi 
sou”, va continuar dient el 
president, i va posar com a 
exemple el rebuig a la llei 
de racionalització i soste-
nibilitat de l’administració 
local, aprovada pel Partit 
Popular, “una llei que vol 
laminar també les compe-
tències als ens locals ca-
talans i, per tant, laminant 
una manera d’entendre la 
societat”, va afirmar.

Dret a decidir
També va posar en relleu la 
defensa que el món muni-
cipal ha fet del dret a deci-
dir “sense exclusions, com 
hem fet sempre els ajunta-
ments en aquest país”. I va 
afegir “així com quan algú 
té una necessitat no en fem 
cap diferència, tots som 
iguals, també heu dema-
nat que aquest país pugui 
decidir lliurement, pacífi-
cament i democràticament 
quin futur vol tenir.”

En aquest sentit, el cap del 
Govern va encoratjar els 
ajuntaments a “continuar 
la feina, a acompanyar-
nos en els temps que ara 
tenim per endavant, que 
sabeu que són intensos, i 
en els quals es requerirà la 
vostra participació” perquè, 

va remarcar, “quedi clar no 
només el compromís cap a 
una manera de fer les co-
ses sinó el sentit profund 
de la defensa democràtica 
del dret a decidir del po-
ble de Catalunya”. “Quan 
l'Ajuntament i la gent s'han 
posat en marxa junts, és quan 
aquest país ha començat a ser 
imparable”, va afegir.

República   
de proximitat
Carles Puigdemont es va 
referir també durant la seva 
intervenció a les conclusions 
de la  “Convenció Municipa-
lista, el futur del món local”, 
un procés de reflexió obert 
per l’entitat municipalista, 
i les conclusions del qual 
va aprovar l’Assemblea. Pel 
president, aquest document 
“suposa un pas més en la 
defensa d’aquest país, una 
proposta d’un model de go-
vernació per servir els ciuta-
dans de manera més eficient 
i eficaç, que ens permeti 
dotar-nos d’eines pròpies, 
eines d’estat per poder deci-
dir el nostre futur.”

En aquesta línia, el president 
va advocar per “reforçar 
l’arquitectura institucional 
que tingui un compromís 
amb la proximitat i que des 
del món local es pugui pres-

tar serveis d’estat bàsics”. 
“Quan diem que volem fer 
política de proximitat estem 
dient que volem fer política 
bàsicament i radicalment 
democràtica”, va continuar 
dient. I va afegir “volem fun-
dar la República de la proxi-
mitat. Aquest és el model de 
país que volem, i per això, 
ens hem de basar molt en 
els ajuntaments i en els po-
ders locals”. “Ens cal un marc 
competencial, de finança-
ment, de coresponsabilitat i 
de codecisió que ens ajudi a 
enllaçar aquesta cadena de 
participació, de confiança 
i de transparència que ha 
d’imperar en una societat 
eficient i moderna”, va reblar.

Prèviament a la intervenció 
del president, va prendre 
la paraula el president de 
l’ACM, Miquel Buch. En el 
decurs de la XVIII Assemblea 
de l’ACM es va commemo-
rar també el 35è aniversari 
de l’entitat. A més del presi-
dent Puigdemont, hi va as-
sistir el conseller d’Interior 
Jordi Jané, i el delegat del 
Govern a Barcelona, Miquel 
Àngel Escobar, així com el 
director general del Grup 
AGBAR, Alberto Martínez. 
L’acte inaugural presidit per 
la consellera de Governació, 
Meritxell Borràs.

Foto: Aj. Generalitat de catalunya
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Llum verda a la construcció d’un centre comercial 
de 25.000 metres quadrats a Esplugues
El consistori baixllobregatí  aprova la concessió de la llicència d’obres i torna a recuperar el polèmic 
pla urbanístic Porta de Barcelona, conegut també a la comarca com a Pla Caufec

SOCIETAT

La plataforma opositora 
ja ha anunciat 
mobilitzacions per 

aturar el projecte i demana 
que es faci una consulta 
ciutadana per conèixer 
l’opinió dels veïns

La Junta de Govern de 
l’Ajuntament d’Esplugues 
de Llobregat, encapçalada 
pel PSC i PDC, va aprovar 
la concessió de la llicència 
d’obres per construir un 
centre comercial de més de 
25.000 metres quadrats al 
barri de Finestrelles, a tocar 
de la Diagonal de Barcelona. 
Inclòs en el pla urbanístic 
Porta de Barcelona, conegut 
també com a Pla Caufec, està 
impulsat per la constructora 
belga Equilis que hi invertirà 
120 milions d’euros. Aquesta 
representa la primera 
fase d’aquest projecte 
urbanístic. El primer tinent 
i responsable de Territori i 
Sostenibilitat, Eduardo Sanz, 
considera que "és un pla 
molt positiu per a la nostra 
ciutat, ja que atraurà altres 
inversions, permetrà crear 
llocs de treball i recuperarà 
una zona que ha quedat 
molt degradada per a la 
paralització del projecte.”

L’Ajuntament d’Esplugues 
ha confirmat que la 
constructora, que va 
comprar una parcel·la de 
gairebé 60.000 metres 
quadrats l’any passat, va 
sol·licitar fa mesos els 
permisos d’obra i que 
no ha estat fins aquest 
més que se’ls ha concedit 
perquè encara estaven 
pendents de l’inici de 

les obres d’urbanització 
de la zona que havia de 
tirar endavant la Junta de 
Compensació que gestiona 
els terrenys formada pels 
seus propietaris, entre ells el 
mateix consistori. Les obres 
consisteixen a urbanitzar 
els carrers, soterrar les línies 
d’alta tensió i construir 
el clavegueram, entre 
d’altres. Segons indica 
Sanz, “l’empresa podrà 
iniciar el projecte fins que 
no donem els permisos de 
construcció perquè encara 
estem treballant amb la 
Junta de Compensació la 
urbanització de la zona.”

Dues parts
Cal recordar que el projecte 
urbanístic Porta Barcelona-
Pla Caufet estava dividit 
en dues parts. La part nord 
on es va projectar una 
zona residencial de luxe 
amb la construcció d’uns 
500 habitatges, i la zona 
sud, tocant l’Hospitalet de 
Llobregat, en la que estava 
previst la construcció d’un 
centre comercial i d’oci i al 
voltant dels 200 habitatges. 
A més, hi havia previst la 
construcció de dues torres 
d’uns 90 metres d’altura 
destinades a activitat 
empresarial i hotelera, i 16 
edificis de gairebé 30 metres 
per habitatges. 

Els opositors 
La reacció no ha trigat gaire 
a produir-se en el moviment 
veïnal a Esplugues de 
Llobregat contra el pla 
Porta Barcelona-Pla Caufec. 
Justament quan es va 

produir el vistiplau de la 
Junta de Govern per a la 
concessió de la llicència 
d’obres per a la construcció 
d’un centre comercial a 
l’àrea de Ca n’Oliveres i la 
construcció de 33 habitatges 
a tocar del Parc Natural de 
Collserola, la plataforma ha 
començat les seves accions 
de mobilització. 

En pocs dies, els membres 
de la plataforma ‘No al 
Pla Caufec-Porta BCN’, 
han iniciat una recollida 
de signatures per obligar 
que en el Ple municipal 
del proper novembre es 
debati una proposta que 
contempla, entre altres 
qüestions, la celebració 
d’una consulta ciutadana 
amb una pregunta binària 
per conèixer l’opinió actual 
dels veïns.  Segons Eulàlia 
Herranz, membre de la 
plataforma, recorda que 
el pla Caufec “no respon al 
model de ciutat que volen 
els veïns” i que “lluitaran 
fins al final” per aturar-lo 
definitivament. “Ja que no 
ho ha aturat la justícia ho 
intentarem aturar amb la 
pressió veïnal”, afegeix.

A més, la plataforma està 
en converses amb regidors 
de l’oposició per proposar 
un Ple extraordinari. També 
s’estan registrant instàncies 
a l’Ajuntament perquè 
en el Ple d’octubre en 
comenci a parlar del tema. 
D’altra banda, Herranz no 
descarta “mobilitzacions 
dels veïns i veïnes al carrer 
per aturar un pla urbanístic 
que semblava enterrat.” 

Incendi a Collserola

A tocar de la zona on hi ha previst les accions urbanístiques es va produir un 
incendi a finals de setembre. Un incendi que va començar en una pista forestal, 
presumptament per causa d'una línia elèctrica i que va ser controlada a temps. 

De totes maneres, el foc va afectar una zona de vegetació forestal d'11,9 hectàrees: 
11,2 ha de matolls (ginesta, herbassar i fonoll) i 0,7 ha de superfície arbrada (pi blanc 
i pi pinyer). Per precaució es va desallotjar el Club Ciudad Diagonal i un bar situat a 
la plaça Mireia. L'incendi no va afectar cap habitatge.

INCENDI DE SETEMBRE
PLA CAUFEC / PORTA DE BARCELONA

Fotos: Plataforma  contra el Pla Porta Barcelona- Pla Caufec
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior núm. 23-24 
del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet

CALDERAS DE CALEFACCIÓN MÁS SEGURAS, MÁS PEQUEÑAS
Y DE MENOR CONSUMO, TOTALMENTE AUTOMÁTICAS

Thema CONDENS
F25

44 €/mes

ECOTEC
VMW ES 236/5-5

45 €/mes

CERAPUR comfort
ZWBC 25-2C

48 €/mes

Platinum COMPACT
24/24F ECO

42 €/mes

la nueva calefacció

TODO INCLUIDO: caldera, 
instalación e IVA incluido

PAGO AL CONTADO 9% 
DESCUENTO

Disponemos de todos los  
modelos y potencias de calderas

¡¡PLAN “RENOVE” CALDERAS-CALEFACCIÓN!!

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 93 490 96 45

nueva 

CALDERAS DE CONDENSACIÓN

3 añossin interesesy sin entrada

0%

CONSULTAS Y OFERTAS EN NUESTRA WEB:

www.moherclima.com

SUCCESSOS

Sis detinguts per la seva participació 
en un segrest d'una dona al Prat 
Els arrestats, que formaven part d’un clan familiar, volien utilitzar la dona segrestada 
com a moneda de canvi perquè els lliuressin dos menors, familiars seus

Detenen set homes quan es disposaven 
a robar en pisos de Molins 

Els Mossos d'Esquadra de la Unitat de Seguretat Ciuta-
dana de Sant Feliu de Llobregat i agents de la Guàrdia 
Urbana de Molins de Rei van detenir in fraganti set ho-

mes de nacionalitat espanyola, dominicana i cubana, entre 
18 i 40 anys, veïns de l'Hospitalet de Llobregat, Barcelona i 
Lloret de Mar, com a presumptes autors d'un robatori amb 
força a interior de domicili. Un d'ells amb una motxilla plena 
d'eines, roba per a poder canviar-se en cas de ser vistos i els 
mateixos marcadors que els altres joves. Els detinguts, amb 
18 detencions anteriors, van passar a disposició judicial i el 
jutge d'instrucció va decretar la llibertat amb càrrecs.

Maten una dona a gavinetades a 
Esplugues de Llobregat 

Agents de la Policia de la Generalitat-Mossos d’Esquadra 
van detenir un home de 49 anys i de nacionalitat co-
lombiana, com a presumpte autor de l’homicidi d’una 

dona a Esplugues de Llobregat. Els fets van passar al voltant 
de les nou del vespre quan els Mossos van rebre un avís on 
s’alertava d’un incident violent en un domicili. En arribar els 
agents van constatar que hi havia una dona morta per fe-
rides d’armes blanca a l’interior del pis. També hi havia un 
home que presentava diverses ferides, motiu pel qual va 
ser traslladat a l’Hospital de Bellvitge. Els investigadors van 
detenir aquest home com a presumpte autor de l’homicidi.

Enxampats dos teloners quan robaven 
a l'interior d'un tràiler

Dos homes, de 37 i 49 anys, van ser detinguts pels Mos-
sos d’Esquadra com a presumptes autors d'un delicte 
de robatori amb força. Els fets van tenir lloc en una 

àrea de descans de l'autopista C-32 (Gavà). Una patrulla 
de paisà que realitzava el servei de prevenció de robatoris 
amb força a remolcs de camió va observar com un turisme 
accedia a l'àrea de descans de l'autopista, apagava els llums 
del vehicle i, a continuació, estacionava discretament darre-
re d'un camió que hi feia nit. Una vegada que els mossos 
van rebre el suport necessari per poder assegurar la deten-
ció, van arrestar els dos homes que encara es trobaven a 
l'interior del remolc del camió, apilant part de la càrrega.

Els Mossos d’Esquadra de 
la Divisió d’Investigació 
Criminal adscrits a la 

Unitat Central de Segrestos 
i Extorsions van detenir cinc 
homes i una dona, d’edats 
compreses entre els 22 i 
els 51 anys, de nacionali-
tat espanyola i veïns del 
Prat de Llobregat, com a 
presumptes autors dels 
delictes de segrest, tinença 
il·lícita d’armes i tràfic de 
substàncies estupefaents.

La investigació es va iniciar 
quan els Mossos van rebre 
la denúncia d’un home que 
explicava que membres 
d’un clan familiar assentat 
al barri de Sant Cosme ha-
vien  segrestat la seva dona 
a punta de pistola al Prat de 
Llobregat. Els raptors exi-
gien que els retornessin uns 
menors a canvi d'alliberar-
la (es tractava dels fills 
d'una neboda de la segres-
tada que estaven amagats 

ja que membres del clan 
els havien  agredit). Com és 
preceptiu en aquests casos 
de seguida es van activar 
els mossos de la Unitat 
Central de Segrestos i Ex-
torsions per iniciar les ges-
tions d'investigació més 
urgents, realitzar una valo-
ració del nivell risc i definir 
el perfil del cas.

El dia 29 de setembre es va 
dur a terme un dispositiu poli-
cial a l’edifici del barri de Sant 

Cosme del Prat de Llobregat, 
on es van fer sis entrades i   
perquisició als domicilis dels 
investigats, dues de les quals 
realitzades pel Grup Especial 
d’Intervenció i quatre per 
la Brigada Mòbil. Durant les 
entrades es van arrestar sis 
persones i es van intervenir 
armes de foc llargues i curtes, 
armes   blanques, defenses 
extensibles, 11.600 euros, 
així com una plantació de 
marihuana amb prop de 80 

plantes, a més de material 
informàtic i documentació re-
lacionada amb la investigació.

Els detinguts van pas-
sar a disposició del Jutjat 
d’Instrucció número 2 del 

Prat de Llobregat el dia 1 
d’octubre i la jutgessa va 
decretar la llibertat amb cà-
rrecs per a tots els detinguts 
a excepció d’un d’ells que va 
ingressar a presó per una or-
dre judicial pendent.

Foto: Mossos d'Esquadra



11Octubre 2016 | LA PREMSA DELBAIX.es

ECONOMIA

Minva el nombre d’expedients de regulació   
i la xifra de persones afectades a la comarca
El 43% van ser de suspensió temporal de la relació laboral, el 40% de rescissió de contracte i el 17% de reducció de la jornada

Meridia Capital inverteix 
66 milions d’euros en oficines 

El fons d’inversió immobiliària Meridia Capital ha invertit 
66 milions d’euros en la compra de diferents actius im-
mobles a Viladecans, Esplugues de Llobregat i a la ciu-

tat de Barcelona. Després d’aquesta operació, el fons passa 
a gestionar un total de 525 milions d’euros en actius immo-
bles situats a Barcelona i Madrid. La superfície a gestionar 
amb aquesta inversió de 66 milions d’euros és de 40.000 
metres quadrats en oficines i 560 places de pàrquing, prin-
cipalment a la ciutat de Barcelona. Entre els edificis adquirits 
hi ha dos immobles ubicats al Business Park de Viladecans 
i un edifici conegut com ‘Alta 1’ situat a Esplugues, al costat 
de la seu corporativa de la multinacional Nestlé, propietat 
també del fons Meridia des de començament d’aquest any.

Col·laboració entre empreses de Sant 
Just, Sant Feliu i Sant Joan Despí

Amb l'objectiu de crear vincles i confiança entre 
les empreses i facilitar que sorgeixin oportunitats 
de col·laboració i negoci entre elles, els municipis 

de Sant Just Desvern, Sant Feliu de Llobregat i Sant 
Joan Despí s’organitza una nova jornada de networ-
king.   La jornada, prevista el proper 19 d'octubre de 
9.30 a 13.30 h,  és gratuïta i està adreçada a empreses 
industrials i de serveis de valor afegit dels tres munici-
pis implicats. Vol ser una trobada amb dinàmica parti-
cipativa que utilitzarà la metodologia del World Café, 
la qual permet treballar reptes complexos de forma 
col·laborativa, activant el potencial de col·laboració i 
innovació de les persones participants. 

Les empreses comarcals tindran més 
coneixements sobre seguretat 

La  directora de l’Institut de Seguretat Pública de Catalunya, 
Annabel Marcos,  i la  directora general de l’Associació Em-
presarial de l’Hospitalet i Baix Llobregat, M. Rosa Fiol, van 

signar un conveni marc de col·laboració per a la promoció del 
coneixement en seguretat, en el si de les empreses associa-
des així com en l’àmbit d’influència de l’entitat. Ja s’han iniciat 
les classes de la tercera promoció del Grau en Seguretat que 
imparteix l’Institut de Seguretat Pública de Catalunya (ISPC). 
Aquest grau, una nova titulació en el sistema universitari cata-
là, és fruit del treball compartit entre l’ISPC i la UB i des del pri-
mer moment, en la fase de disseny dels estudis, s’ha comptat 
amb la cooperació dels professionals de la seguretat, així com 
de les institucions i el teixit empresarial del nostre país.

Segons l’informe semes-
tral de relacions laborals 
i qualitat de treball ela-

borat per l’Observatori Co-
marcal del Baix Llobregat, es 
van registrar 30 expedients 
de regulació que van afectar 
324 persones, un 53% menys 
respecte al primer semes-
tre de 2015 (359 persones 
menys, en termes absoluts). 
Respecte al mateix semestre 
de l’any anterior també es 
dóna una disminució en el 
nombre de persones afecta-
des (58 persones menys).

D’altra banda, el 43% dels ex-
pedients van ser de suspen-
sió temporal de la relació la-
boral, el 40% de rescissió de 
contracte i el 17% de reduc-
ció de la jornada. L’activitat 
econòmica de fabricació de 
productes metàl·lics, amb 45 
persones afectades i 4 expe-
dients de regulació autorit-
zats, va ser la que va afectar el 
major nombre de persones. 
Les activitats de comerç a 
l’engròs també van ser de les 
que més persones van afec-
tar per regulació d’ocupació, 

seguides de les indústries de 
productes farmacèutics i el 
comerç al detall.

Sinistralitat laboral
D’altra banda, segueix 
augmentant el nombre 
d’accidents laborals a la co-
marca. El nombre d’accidents 
va pujar durant el primer se-
mestre de 2016 fins als 4.846, 
un 3,5% més que el semestre 
anterior i un 12,9% més que el 
mateix període de l’any passat. 
Es tracta del cinquè semestre 
consecutiu en què augmen-

ten els accidents laborals.

Així mateix, el nombre de si-
nistres van augmentar aquest 
semestre tant entre els ho-
mes com entre les dones. La 
gran majoria dels accidents 
(el 99,5%) van ser lleus, tot i 
que van tenir lloc 2 accidents 
mortals. L’índex d’incidència 
de la sinistralitat, que posa en 
relació el nombre d’accidents 
amb el nombre de persones 
ocupades, augmenta en in-
dústria i en els serveis, mentre 
que es redueix lleugerament 
en la construcció.

Aquest índex d’incidència 
segueix sent superior al Baix 
Llobregat en indústria i ser-
veis, en comparació amb el 
conjunt de l’Àmbit metropo-
lità i de Catalunya. En la cons-

trucció, a causa del descens 
donat a la comarca aquest se-
mestre, la incidència de la si-
nistralitat és superior a l’Àmbit 
metropolità i a Catalunya que 
no pas al Baix Llobregat.

Rbla. Anselm Clavé,32  |  08940 Cornellà de LLobregat | www.latiendadepisos.com | info@latiendadepisos.com
Tel. 93 474 00 77 - 670 27 50 78

25años
enCornellà

CORNELLÀ - RIERA

75.000€uros

CORNELLÀ JUNTO AYUNTAMIENTO

ÁTICO CON ASCENSOR, TERRAZA, 120m2, 4 HABITACIONES, 2 BAÑOS.

275.000€uros 95.000€uros

Ático+terraza, 
3 habitaciones, 

terraza cubierta y 
cerrada a nivel, a 

reformar

Piso de 
3 habitaciones 

a reformar frente 
Centro Comercial

Splau!

CORNELLÀ - RIERA

CORNELLÀ 

Planta baja en casa con jardin-terraza, 95m2, de 
piso + 30m2 de terraza a nivel 3 habitaciones 2 

baños, salon amplio soleado y ,luminoso

195.000€uros

Apartamento venta en cunit playa, con terraza.
CUNIT PLAYA

105.000€uros

CORNELLÀ - PASEO F.F.C.C.

PLANTA BAJA + TERRAZA+LOCAL
150m2, posible garaje en el local.

195.000€uros
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CULTURAMEDI AMBIENT

L'Ajuntament de Castelldefels denuncia l'Aeroport 
Barcelona - el Prat per l'ús intensiu dels vols
El consistori costaner reclama als gestors de la instal·lació aeronàutica major rigorositat per 
minimitzar els sobrevols per la ciutat que s'està donant a la configuració diürna no preferent

La crema de materials de Cimens Molins   
alerta l’Ajuntament de Pallejà
El consistori ha demanat a la Generalitat informes i estudis d’avaluació de les emissions 
atmosfèriques generades per la planta per saber els efectes que pot generar a la població

Sant Climent de Llobregat inverteix en la 
conservació i el manteniment de les rieres
El projecte mediambiental de l'Ajuntament baixllobregatí es posarà el marxa el 
próxim 2017 i té un pressupost global de prop de 50.000 euros

L'Ajuntament de Castell-
defels ha remès, a través 
de l’Oficina Municipal 

de Seguiment i Control de 
l’Aeroport (OMSICA) (OMSI-
CA), una carta al Grup de Tre-
ball Tècnic del Soroll (GTTR) i 
als responsables de Control 
Aeri de l'Aeroport de Barce-
lona denunciant l'ús inten-
siu que en aquests primers 
dies d'octubre s'està donant 

a la configuració diürna no 
preferent ELR i com a conse-
qüència d'això un augment 
notable dels vols per sobre 
de Castelldefels.

Al referit escrit, reconeixent 
que el motiu principal que 
està obligant a adoptar 
aquestes configuracions 
lesives són les condicions 
meteorològiques i de vent 

desfavorables, el consisto-
ri baixllobregatí reclama 
la màxima exigència per 
part de l'Aeroport a l'hora 
d'aplicar les eines normatives 
disponibles amb l’objectiu 
de minimitzar l'ús de les cita-
des configuracions.

En aquesta línia, l'Ajuntament 
planteja que “de l'estudi 
de l'operativa aplicada en 
els últims dies es desprèn 
que podria haver-se evitat 
o reduït en determinades 
franges horàries, el sobre-
vol  d'aeronaus amb el con-
següent impacte acústic que 
està ocasionant nombroses 
queixes dels nostres veïns.”

Els vehicles es classificaran 
segons el seu grau de conta-
minació.

El sistema d’etiquetatge per 
identificar els cotxes més res-
pectuosos amb el medi am-
bient permetrà gestionar els 

episodis d’alta contaminació 
o les zones de baixes emis-
sions en els centres urbans

La Generalitat de Catalunya, 
l’Àrea Metropolitana de Bar-
celona (AMB) i l’Ajuntament 
de Barcelona estan satisfets 
amb la disposició del siste-
ma d’etiquetatge ambiental 
que ha establert la Direcció 
General de Trànsi (DGT). 
Aquests distintius serviran 
de base per executar les po-
lítiques i les mesures que les 
diferents administracions, 
a escala local i autonòmica, 
decideixin en el marc de les 
seves competències en ma-
tèria de qualitat de l’aire. 

La missió d’aquest sistema és 
discriminar positivament els 
vehicles més respectuosos 
amb el medi ambient esde-
venint un instrument eficaç 
a l’hora de gestionar, per 
exemple, els episodis d’alta 

contaminació, o establir zo-
nes de baixes emissions en 
els centres urbans. En realit-
zar una classificació dels ve-
hicles en funció de les seves 
emissions, el sistema, a més, 
promou aquells propulsats 
per energies alternatives.

Una eina comuna
Totes tres administracions 
han treballat conjunta-
ment amb la DGT per defi-
nir els criteris de classifica-
ció de cotxes i furgonetes, 
i per establir com a prova 
pilot l’emissió i l’enviament 
de les etiquetes a tota la 
demarcació de Barcelona. 
D’aquesta manera, el mes 
de març passat es va ma-
terialitzar la primera de 
les etiquetes adhesives, 
l’anomenada “zero emis-
sions”, de color blau, i es 
va enviar als 3.200 titulars 
de vehicles elèctrics de 

l’àrea metropolitana. Du-
rant el mes de juliol la van 
rebre els 9.700 titulars dels 
vehicles ECO, en aquest 
cas, de color blau i verd. 
Aquest mes culminarà el 
procés amb la tramesa de 
les identificades com a 
B –unes 500.000, de color 
groc– i C –unes 260.000, 
de color verd–. Els titulars 
dels vehicles més antics i 
contaminants no rebran 
distintiu ambiental.

Aquest conjunt d’etiquetes 
representen el 50% del 
parc de vehicles més net 
de la conurbació de Bar-
celona segons la seva inci-
dència en la contaminació 
local. Cada autoritat amb 
competències en fiscalitat 
de l’automòbil, mobilitat i 
medi ambient podrà deci-
dir en cada moment quins 
incentius ofereix als vehi-
cles menys contaminants.

Pallejà s’ha sumat a al-
tres municipis del Baix 
Llobregat i ha presen-

tat al·legacions a la Gene-
ralitat de Catalunya sobre 
la sol·licitud de l’empresa 
Ciments Molins per am-
pliar la crema de materials. 
El consistori baixllobregatí 
sol·licita un informe resum 
d'avaluació de les emis-
sions atmosfèriques reals 
generades per la planta 
de Cementos Molins In-
dustrial, SL des del 2010 i 
fins a l'actualitat, per tal de 
valorar el compliment dels 
límits d'emissió marcats 
en l'autorització ambien-
tal i la seva evolució i que 

informi l'Ajuntament so-
bre l'existència d'informes, 
estudis o modelitzacions 
que avaluïn si l'increment 
de les tones autoritzades 
de PFU triturats fins a les 
20.000 t/n tindrà algun 
efecte significatiu sobre 
les emissions atmosfèri-
ques de la planta. 

En aplicació del principi de 
precaució,  l'Ajuntament de 
Pallejà demana que es pos-
posi la resolució definitiva 
d'aquest canvi no substan-
cial fins a poder disposar de 
la documentació i es pugui 
verificar que el canvi no 
genera efectes notoris en 
relació a les emissions.

L’any vinent es posarà 
en marxa un pla mu-
nicipal per a la conser-

vació i el manteniment de 
les rieres de Sant Climent 
de Llobregat destinat a 
millorar aspectes com la 
prevenció davant de pos-
sibles riuades, la detecció 
d’abocaments il·legals o 
l’eliminació d’espais on 
s’acumula el mosquit ti-
gre. Aquests treballs, que 
s’estima que comportin 
una despesa d’uns 47.000 €, 
comptaran amb el finança-
ment al 80% de l’Agència 
Catalana de l’Aigua.

En total són cinc els espais 
sobre els quals es treballarà 

per a la conservació i man-
teniment de les diferents 
lleres: el Torrent del Rector 
amb un cost total estimat 
de 1.034,33 €, la Riera de 
les Comes amb 14.985,21 

€ d’inversió, la llera Can Ca-
rreres amb 14.928,65 € pre-
vistos, el Torrent de Bardina 
amb 2.194,21 € i la Riera 
Salom amb un cost total de 
14.463,06 €.

TECNOLOGIA
Diputació i Citilab formen mestres per introduir la programació a les aules
Enguany seran trenta-tres professors de Primària i Secundària de divuit escoles en l’àmbit de la programació i la robòtica

La tercera edició de Pro-
gramació per a la millo-
ra educativa. Scratch i 

Arduino, organitzada per 
la Diputació de Barcelona 
i el Citilab de Cornellà de 

Llobregat formarà aquest 
any 33 professors de Pri-
mària i Secundària de di-
vuit escoles en l'àmbit de 
la programació i la robòtica 
i la seva aplicació a l'aula. 

En tres edicions, el projecte 
haurà format prop de cent 
mestres de la demarcació. 
El passat 30 de setembre 
va tenir lloc l'acte de pre-
sentació del projecte al 
Citilab-Cornellà.  L'objectiu 
del projecte és dotar a joves 
i infants de les metodologies 
i competències innovadores 
necessàries per fomentar 
les vocacions científico-tec-
nològiques millorant així la 
qualitat i l'equitat educativa.

Llenguatge de 
programació i 
robòtica
Programació per a la millora 
educativa, ofereix 16 hores 
de formació a docents, 8 
hores presencials i 8 hores 
online, en l'ús del llenguatge 
de programació i robòtica 
Scratch i Arduino. A partir de 
la formació, els docents des-
envolupen durant el curs un 
projecte a l'aula centrat en 
aquest llenguatge, que per-

met treballar habilitats per 
a la solució de problemes, el 
treball en equip i el desenvo-
lupament del pensament lò-
gic entre d'altres capacitats.

Aquestes accions fomen-
ten les vocacions científico-
tècniques entre els alumnes, 
promouen les habilitats 
d'aprenentatge del segle XXI 
i s'emmarquen dintre de la 
trajectòria del projecte Edu-
tec al Citilab, un projecte 
que fomenta l'ensenyament 
de la programació com a via 

per   promoure la innovació.
El projecte Programació per 
a la millora educativa. Scratch 
i Arduino s'emmarca en el 
Programa d'acompanyament 
a l'escolaritat per a la millora 
educativa i rendiment escolar 
impulsat per la Gerència de 
Serveis d'Educació. Es tracta 
d'una acció de suport a les 
competències clau, que pro-
mou el treball corresponsable 
dels ens locals, centres educa-
tius i agents de la comunitat 
educativa del territori.

Foto: Aj. Castelldefels

Foto: Aj. Sant Climent
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310
(frente mossos d'esquadra)

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior 
núm. 23-24 del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet de Llobregat

Super Oferta  
AIRE ACONDICIONADO 
MITSUBISHI ELECTRIC

MSZ-HJ25VA
2150 Gg/h
2705 Kc/h

1276€

35€/Mes
Pago al contado

1.160€
INSTALACIÓN

Incluida

Pago 
al contado 

9% DESCUENTO
 todo incluido

 e IVA

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 
93 490 96 45
facebook.com/moherclima

www.moherclima.com

CULTURA

La Mostra de Jazz de Sant Boi celebra el 25è aniversari 
Enguany s’han programat sis concerts i, com a novetat, activitats paral·leles per donar suport a nous talents

L'Ajuntament de Castelldefels compra la 
masia de Can Baixeras per ús cultural 

La històrica masia de Can Baixeras passarà a ser de pro-
pietat municipal -fins ara privada-. Així es va aprovar 
en el Ple mitjançant un punt que dóna llum verda a 

l'adquisició de la finca per un import de 588.492,95 euros 
que l'Ajuntament pagaria en tres anys. Aquesta adquisició 
s'emmarca en el projecte de l'equip de govern de crear un 
eix cultural i històric, des de Can Baixeras a Can Garrofer, i es 
veuria completada amb altres actuacions de recuperació de 
patrimoni històric per a la ciutat com ara la reforma i reha-
bilitació del Castell i els seus jardins; la transformació de la 
masia de Can Roca de Baix en un hotel d'entitats; o convertir 
l'edifici de la República en un equipament municipal un cop 
es traslladi l'Institut Castelldefels a la nova ubicació. 

El pont del Diable es troba entre els 
ponts més icònics d'Espanya

Tripadvisor-Niumba ha inclòs el pont del Diable de Marto-
rell en una selecció dels vint ponts més icònics d'Espanya, 
segons criteris de popularitat i d'interès turístic. El seu valor 

històricopatrimonial i la llegenda que l'envolta l'han fet mereixe-
dor d'entrar al rànquing del portal de viatges més gran del món. 
Declarat bé d'interès nacional, el pont del Diable és el símbol de 
Martorell. Conserva un encoixinat romà a la part inferior dels 
anys 9 i 8 ac. El segle XIII va ser reformat en obra gòtica i recons-
truït després de la Guerra Civil. A l'entrada esquerra del Llobre-
gat conserva un arc triomfal amb una pilastra d'ordre corinti a 
cada costat que sosté l'entaulament. També es poden veure les 
restes de l'antiga ermita de Sant Bartomeu, destruïda el 1835. En 
el seu lloc s'hi va construir un escorxador, enderrocat l'any 1990. 

Nova convocatòria "Pintem a la paret de 
l’estació"  del Prat de Llobregat

Joves.prat, amb la col·laboració de UnZip Arts Visuals al 
Prat, ha obert una nova convocatòria d’art urbà per a la 
realització d’una intervenció artística de pintura mural al 

pàrquing de l’estació de Renfe. Aquesta intervenció té per ob-
jectiu promoure un espai de creació i relació de la ciutadania 
amb l'art urbà, donant resposta a algunes de les necessitats 
i demandes del col·lectiu artístic pratenc.  La convocatòria 
compta amb 21 espais disponibles, on podran intervenir 
persones individuals o col·lectius, amb tècnica lliure. La in-
tervenció es realitzarà durant el dissabte 26 de novembre al 
matí. Per participar-hi cal inscriure’s, fins al 4 de novembre. 
L’organització triarà les propostes o col·lectius participants en 
funció de la qualitat i viabilitat de la proposta.

Un espectacle de claqué 
va obrir la vint-i-
cinquena edició de la 

Mostra de Jazz de Sant Boi 
de Llobregat  el passat dijous 
13 d’octubre. Un certamen 
que ha esdevingut tot un 
referent en el calendari 
d'esdeveniments musicals 
i culturals en el municipi 
baixllobregatí. Enguany 
s'han programat sis concerts 
sota el lema “Sant Boi i 
el jazz: 25 anys caminant 
plegats” i, com a novetat, 
activitats paral·leles per 
donar suport a nous talents 
i a la creació local. La Mostra 
s'ha convertit en una cita 
musical molt esperada i ha 

sabut crear un públic fidel 
i entusiasta que omple 
cada edició els diferents 
auditoris de la ciutat. 

Música i activitats
Els concerts començaran 
el dia 21 d'octubre amb la 
cantant nord-americana Lila 
Ammons, la veu femenina 
d'aquesta edició, amb el 
suport musical de Toni Solà 
Quartet. Del ric panorama 
del jazz català, el dia 28 re-
brem la visita de Dave Mit-
chell & Kike Angulo Swing 
Guitars Band. El trompetista 
nord-americà Jim Rotondi, 
enquadrat al post bop dels 

60, vindrà el proper 4 de no-
vembre. El jazz tradicional 
ens visitarà l'11 de novem-
bre de la mà de Don Scan-
lon & The Cool Cat Combo. 
El blues estarà representat 
per The Cool Grinders, ban-
da liderada pel barceloní 
i professor de l'Escola de 
Blues de Barcelona Víctor 
Puertas, que actuarà el dia 
18 de novembre. La mostra 
es tancarà el dia 25 amb el 
saxofonista i vocalista brità-
nic Ray Gelato, considerat 
un dels màxims exponents 
del jive, el swing i l'R&B, i la 
Barcelona Big Blues Band, 
d'Ivan Kovacevic. El concert 
serà a les 22 h, però a partir 

de les 21 h, les persones que 
hi assisteixin podran partici-
par en l'acte commemoratiu 
del 25è aniversari de la Mos-
tra, a Can Massallera. 

Enguany el certamen in-
clou un seguit d'activitats 
paral·leles als concerts amb 
l'objectiu de donar suport a 
la creació local i fer arribar 
un coneixement més ampli 
del jazz al públic familiar. Ja 
s’han celebrat tres: un es-
pectacle de claqué partici-
patiu de The Ground Sister 
al Mercat de la Torre de la 
Vila; una cercavila ‘jazzística’ 
amb Dixieland Royal Gar-
den i un espectacle poètic 

del poeta santboià Abel 
Santos i l'actuació de The 
Woodys Gypsy & jazz band 
(aquests dos organitzats 
per Punt Nou i les Muses de 
Casablanca). L'espectacle 

familiar "Viatjazz a Nova Or-
leans" amb la música i l'art 
urbà com a principals pro-
tagonistes (dia 27) tancarà 
el conjunt de propostes que 
acompanyen els concerts.
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ESPORTS

Es va celebrar la quarta edició de la Cursa de la Dona de Cor-
bera de Llobregat amb un recorregut de set quilòmetres 
i 146 metres de desnivell. Una competició cent per cent 

solidària que va destinar destinada a la lluita contra el càncer 
de mama en benefici de l’AECC de Catalunya. Cal destacar la 
participació de més de 225 atletes. La primera classificada va 
ser Laia Conesa, del Triatló Vallirana, amb un temps de 35’30’’. 
La segona va ser la martorellenca Verònica Zaragoza (Ultrata-
rats, 36’08’’) i la tercera Irene Tores (SAC, 40’05’’). En categoria 
masculina, el primer classificat va ser Oriol Mas (SAC, 1h0020’’).

Al voltant dels 500 participants es van donar cita a la ter-
cera edició de la Cursa Solidària per Sant Joan de Déu 
que es va celebrar a Sant Just Desvern. En la prova dels 

cinc quilòmetres el guanyador en la categoria masculina va 
ser Carlos Lancharro, de Carredors Solidaris, amb un temps de 
16’59’’. A la categoria femenina, la guanyadora va ser Eva Sans, 
del Corredors.cat, amb un registre de 21’18’’. També es van ce-
lebrar curses en les categories benjamí, infantil i prebenjamí.

Quatre jugadores del Tamborí 
Torrelles, a l’Europeu sub 18 

Quatre de les sis jugadores de la selecció catalana sub 18 
que participarà en el Campionat d’Europa que se cele-
brarà a Guidizzolo (Itàlia) els diez 22 i 23 d’octubre són de 

Torrelles de Llobregat. Les quatre pertanyen al Club Tamborí 
Torrelles: Jana Segura, Gisela Terol, Maria Roset i Laia Vendrell. 
És la primera vegada que se celebra un campionat europeu 
d’aquesta modalitat esportiva. Les quatre torrellenques esta-
ran acompanyades de Mariona Tripiana i Naiara Culebras, del 
CET Maresme, i seran dirigides pel seleccionador Òscar Fuster.

El Consell Esportiu rebrà diners 
de la Comissió Europea 

El Consell Esportiu del Baix Llobregat és una de les nou 
entitats catalanes que rebran finançament de la Comis-
sió Europea a través del programa Erasmus+ Sport pel 

porjecte Green Play. Aquest programa europeu dóna su-
port en l’àmbit comunitari d’educació, formació, joventut i 
esport i pretén augmentar les capacitats i l’ocupabilitat dels 
alumnes, així com modernitzar l’educació, la formació i el 
treball juvenil. El Juga Verd Play és una proposta comple-
mentària i innovadora del sistema de competició escolar 
promoguda pel Consell Esportiu del Baix Llobregat que 
s’està aplicant a tota la comarca amb el suport de tots els 
Ajuntaments del Baix Llobregat des de l’any 2013.

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es

Reconeixement 
a la molinenca 
Noèlia Caballero

Es campiona d’Europa 
d’halterofilia en tres 
modalitats
 

Ávila, subcampió 
paralímpic en 
ciclisme

Va ser argent 
en la prova de 
ruta masculina B

Alba García, 
al Mundial de 
Freestyle 2016

La gavanenca viatjarà 
a Bangkok, seu de la 
competició

GAVÀ

El Triatló de Gavà aplega més 
de 1.800 participants
Òscar Ciruelos i Elise Maury es van imposar en l’edició d’aquest 
any de la proba esportiva en la distància olímpica

Es va celebrar el Triatló 
de Gavà, amb la partici-
pació de més de 1.800 

esportistes. La competició 
és una de les proves més 
consolidades del calendari 
de competicions d’aquesta 
modalitat i és la setena 
cita del circuit Santander 
Trathlon Series 2016, que 
segons l’organització.

En distància olímpica, Òs-
car Ciruelos, del Gavà Triat-
ló, es va proclamar campió 
en la categoria masculina 
amb un temps d'1h54’13’’. 
Per darrere, Sergi Lasheras 
(1h54’33’’) i Daniel Lucena 
(1h54’47’’). A la catego-
ria femenina, la victòria 
va ser per a Elise Maury 
(2h03’57’’). El segon lloc fou 

per a Júlia Casas (2h08’31’’) 
i en tercer lloc va finalitzar 
Cristina Prat (2h09’46’’). 
Aleix Domenech va acon-
seguir ser el més ràpid en 
distàncies Sprint, mentre 
que la primera dona va 
ser Raquel Gil (1h09’21’’). 
En distància Supersprint, 
la victòria va ser per a Èd-
gar Ruescas (40’11’’) i Ma-
rina Lladó (51’45’’). A més, 
el Gavà Triatló va rebre 
un reconeixement per ser 
l’entitat més nombrosa. 

Futbol
El CF Gavà va superar els 
quarts de final de la Copa 
Catalunya Absoluta. Els blau-
grana van donar la sorpresa 
eliminant el Llagostera a la 
tanda de penals (6-5) després 

que el partit finalitzés sense 
gols (0-0). Així, els d’Òscar 
Mena jugaran les semifinals 
de la competició davant del 

Gimnàstic de Tarragona, 
equip de Segona Divisió A 
que va vèncer al Sant Andreu 
també als penals. 

Es va imposar a la final davant de l’Actel Força Lleida per 87 a 70 
on els pota blava Pep Ortegba va ser designat MVP

El CB Prat va fer bons els 
pronòstics i per segona 
vegada consecutiva va 

conquerir el títol de campió 
de la Lliga Nacional Catalana 
LEB, que enguany va arribar 
a la seva dissetena edició. La 
competició es va celebrar 
precisament en el Pavelló 

Joan Busquets del Prat de 
Llobregat. Els de Roberto 
Sánchez es van imposar a 
l’Actel Força Lleida per 17 
punts de diferència (87-70) 
en un enfrontament dispu-
tat on el jugador local, Pep 
Ortega, va ser designat MVP 
de la final. Segons Roberto 

Sánchez, entrenador del CB 
Prat, “hem fet un pas enda-
vant al segon quart, i hem 
estat encertats en el triple. 
Hem fet un bon bàsquet a la 
segona part”. Els lleidatans 
havien guanyat a les semifi-
nals a l’FC Barcelona per 51 
a 68, mentre que els pota 

blava havien eliminat al CB 
L’Hospitalet per vuit punts 
de diferència 79 a 71.

Atletisme
Es va celebrar la 36a Cursa 
Popular amb quatre dis-
tàncies diferents. L’atleta 
olímpic, Carles Castillejo, es 
va imposar, en la categoria 
masculina, en els 10 quilò-
metres amb un temps de 
32’57’’. En fèmines, la prime-
ra classificada fou Míriam 
Carbonell (40’22’’). Els guan-
yadors en la distància dels 
tres quilòmetres van ser Je-
sús Hurtado (CA Viladecans, 
9’50’’) i Beth Cáceres (CA 
Viladecans, 11’20’’). També 
es van celebrar les curses de 
1.200 metres i 600 metres. 
La jornada atlètica va aple-
gar uns 1.500 atletes.

EL PRAT DE LLOBREGAT

El CB Prat es proclama campió de 
la Lliga Nacional Catalana LEB

Laia Conesa guanya la IV Cursa 
de la Dona de Corbera

Lancharro i Sans, primers a la 
Cursa Solidària de Sant Just

Fotos:  CTG

Foto: FCBQ
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ESPLUGUES DE LLOBREGAT

El Penya Esplugues Gironella 
guanya la Copa de Catalunya
Les blancs-i-vermelles es va imposar per 2 a 1 al CEFS Rubí en 
la final que es va celebrar al pavelló Nou Congost de Manresa

ESPORTS
La Unió Esportiva Cornellà queda 
eliminada de la Copa del Rei 

Punt final a la trajectòria de la UE Cornellà a la Copa del 
Rei. L’equip de Jordi Roger va quedar eliminat després 
de perdre per 2 a 1 davant de l’Hèrcules d’Alacant al 

José Rico Pérez i no va poder accedir a la següent ronda. 
D’aquesta manera van deixar escapar una bona oportunitat 
per enfrontar-se a un rival de la Lliga Santander que disputa 
competició europea. Els gols de Javi Flores, de lluire directe, i 
José Gaspar, aquest des del punt de penal, va ser un handicap 
pels verds tot i que Enric Gallego va escurçar l’avantatge local 
poc abans del final. Els cornellanencs van intentar forçar la 
pròrroga però els hi va faltar temps suficient.
 

Presentació oficial del Club 
Handbol Sant Joan Despí al 
Salvador Gimeno

El passat dimecres 12 d’octubre  es va celebrar al 
Poliesportiu Salvador Gimeno de Sant Joan Despí la 
presentació del Club Handbol. L’acte va començar amb 

una desfilada dels 37 equips (17 femenins i 20 masculins) amb 
un total de 480 jugadors i jugadores. L’acte va comptar amb la 
presència de l’alcalde de la ciutat, Antoni Poveda, el president 
de la Federació Catalana d’Handbol, Tomàs Moral, i el president 
del CH Sant Joan Despí, Francisco José de los Reyes. Abans de 
l’acte es va organitzar una botifarrada popular per a tothom. 
 

Uns 700 participants van 
prendre part en el Cros Solidari 
per la Salut Mental 

Un any més, Sant Boi de Llobregat va acollir el Cros Solidari 
per la Salut Mental. Un esdeveniment esportiu on es va 
conjugar l'activitat física saludable i la solidaritat cap a 

aquelles persones que pateixen alguna patologia mental. El 
Parc de la Muntanyeta va ser l’escenari de la celebració, per onzè 
any consecutiu on es van aplegar prop dels 700 participants. 
A la categoria masculina, Rubén Castro (Running Parc) es va 
imposar en els vuit quilòmetres Open amb un temps de 26’11’’. 
A la categoria femenina, la primera classificada fou Laia Martín 
(Gavà Triatló) amb un registre de 32’48’’. 

El Penya Esplugues Gi-
ronella es va proclamar 
campió de la Copa Cata-

lunya de Futbol Sala Femení 
després de vèncer el CEFS 
Rubí per un ajustat 2 a 1 en 
un enfrontament que es va 
disputar al Nou Congost de 
Manresa. Precisament un tí-
tol que va perdre l’any passat 
davant del mateix rival i que 
ahir no va deixar escapar. 
Laura Oliva va posar per da-
vant ben aviat a les de Rober-
to Caneda amb un xut suau 
pràcticament sobre la línia 
de gol. Ja a la segona mei-
tat, Gisela Benito empatava 
mitjançant una falta indirec-
ta provocada per la portera 
al superar la possessió dels 
quatre segons. A partir de 
les hores, la insistència de 
les jugadores blanques-i-ver-
melles va tenir premi quant 
a tres minuts per al final va 

aconseguir el seu segon gol 
amb un xut creuat.

Voleibol
Esplugues de Llobregat va 
acollir la Lliga Catalana de 
Divisió d’Honor Femenina de 
voleibol. El CV Esplugues va 
fer bo el seu paper d’amfitrió 
i es va proclamar campió. Les 
jugadores dirigides per Vale-
riano Ruiz van superar en la 
final al CVB Barça ‘B’ per 3 a 2 
alçant-se amb el primer títol 

oficial de la temporada pels 
equips de Primera Nacional 
En les semifinals, les esplu-
guines van superar 3 a 0 al 
CECEL Lleida, mentre que 
el filial blaugrana, dirigit per 
Gervasio Stoppiello, es va 
imposar per 3 a 1 al filial del 
DSV CV Sant Cugat.

Handbol
L’FC Barcelona, en la cate-
goria masculina, i l’Handbol 
Sant Vicenç dels Horts, en 

la femenina, es van procla-
mar campions de la trenta-
unena edició del Torneig 
Juvenil Ciutat d’Esplugues 
d’handbol que es va cele-
brar en el Complex Esportiu 
Municipal les Moreres. Els 
blaugranes van derrotar a la 
final al seu gran rival, el BM 
Granollers, per un ajustat 23 
a 21, mentre que les baixllo-
bregatines es van desfer amb 
un marcador més còmode 
del BM Granollers (25-31).

CASTELLDEFELS

Can Vinader acollirà les semifinals 
de la XXXV Lliga Catalana EBA
Els enfrontaments per dues places a la gran final són Recambios 
Gaudí CB Mollet-BC Martorell Solvin i BBA Castelldefels-CB Grup Barna

La Federació Catalana 
de Bàsquet ha decidit 
que sigui Castelldefels 

la seu de les semifinals de 
la XXXV Lliga Catalana EBA 
que es disputaran dimarts 
1 de novembre. Els equips 
classificats són el Recambios 
Gaudi CB Mollt, el CB Grup 
Barna, BBA Castelldefels i 
el BC Martorell-Solvin. El 
Complex Esportiu Can Vi-
nader de Castelldefels serà 
l'escenari d'unes semifinals 
que enfrontarà, dimarts 1 
de novembre, al Recambios 
Gaudí CB Mollet davant el B.C. 
Martorell-Solvin per una ban-
da (17.30h); i als amfitrions 
d'aquestes eliminatòries, BBA 
Castelldefels, davant el CB 
Grups Barna (19:30h).

El Mollet accedeix a aques-
tes semifinals després de 
superar a l'UB Sant Adrià 
per un ajustat 89 a 85 en els 
quarts de final, mentre que 
el seu rival a semis, el Marto-
rell, va derrotar a domicili al 
Flor de Vombodi-Perdinyes 
Lleida per 78 a 90. Pel que 
fa als altres dos semifina-
listes, el Barna va guanyar 
al CB Castellbisbal per vuit 
punts de diferència (71-63), 
mentre que els amfitrions 
del Castelldefels van   su-
perar amb un contundent 
83-62 al Physic CB Igualada. 
Els guanyadors de les dues 
semifinals s'enfrontaran en 
una final amb seu i data en-
cara per determinar al tan-
cament de la present edició.

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es

El Torrelles Legends 
es prepara 
per a la Lliga

Començarà 
el proper mes 
de novembre

Salvany i Caraballo 
guanyen a Molins 
de Rei 

La Cursa de Sant Miquel 
va arribar 
a la 38ª edició

Foto:  FCF

Foto:  Aj. Castelldefels

Foto:  Diario Informaión




